

Refers the student to the appropriate services as required.

Observes situations and works with students reacting to their environment and counsels them; applies intervention techniques conducive to calm and order; provides support to the teacher to ensure an environment conducive to learning in the classroom.

Counsels students who, following a sanction, must receive instruction in another room, determines with the students concerned and with the staff involved in intervention efforts for reintegration into the classroom.

Records observations and interventions, keeps files and prepares reports on a student's situation.

Prepares the material and the development of the activities necessary for re-education, analyses and identifies the student's behaviour in the re-education groups.

Establishes close contacts with the parents, teachers and other implicated professionals.

REQUIRED QUALIFICATIONS

Bachelor's degree in an appropriate specialty, notably psycho-education.

Fluency in English is required.

Fluency in French is an asset.

Knowledge of the Cree Language a definite asset.

EMPLOYMENT CONDITIONS

Regular Full-Time.

35 hrs/week

SALARY

Salary: \$24.87/h to \$43.06/h

Northern Allowance: \$8,484.00 - \$13,573.00

BEGINNING OF EMPLOYMENT

As soon as possible

Au besoin, recommande l'étudiant aux services appropriés.

Observe des situations et travaille avec des étudiants qui sont en réaction avec leur environnement et les conseille; applique des techniques d'intervention conduisant à l'ordre et au calme; offre son soutien à l'enseignant afin d'obtenir un environnement favorisant l'apprentissage en classe.

Conseille les étudiants qui, suite à une sanction, doivent poursuivre leur apprentissage dans une autre pièce. Détermine avec les étudiants concernés et avec les membres du personnel impliqués les actions à entreprendre en vue de la réintégration dans la classe.

Enregistre ses observations et interventions, établit et maintient des dossiers, et prépare des rapports concernant les situations individuelles des étudiants.

Prépare le matériel et le développement des activités nécessaires à la rééducation et identifie et analyse le comportement de l'étudiant dans les groupes de rééducation.

Établit des relations étroites avec les parents, les enseignants et les autres professionnels impliqués.

QUALIFICATIONS REQUISES

Diplôme universitaire terminal de premier cycle dans un champ de spécialisation approprié, notamment en psychoéducation.

Connaissance courante de l'anglais est requise.

Connaissance courante du français est un atout.

La capacité de parler la langue Crie serait un atout.

CONDITIONS D'EMPLOI

Régulier à temps complet.

35 h/semaine

SALAIRE

Salaire : 24, 87\$/h à 43,06\$/h

Prime d'éloignement : 8 484\$ - 13 573\$

DATE DE DÉBUT D'EMPLOI

Dès que possible

Please complete the Application Form found [HERE](#) and forward it with your CV to:

**HUMAN RESOURCES
CREE SCHOOL BOARD
ADMINISTRATIVE CENTER
203 Main Street
MISTISSINI, QC G0W 1C0
Fax: (418) 923-2073
Email: hrgent@cscree.qc.ca**

Please indicate the competition #: WASW-3697

Note that all documents submitted must be in PDF format.

POSTING DATE:

September 15, 2020

END OF POSTING:

September 28, 2020
5:00 PM

In the above text, the masculine form also includes the feminine form.

S.V.P. remplir le formulaire d'application [se trouvant ICI](#) et faites-le parvenir avec votre CV à:

**RESSOURCES HUMAINES
COMMISSION SCOLAIRE CRIE
CENTRE ADMINISTRATIF
203 rue Principale
MISTISSINI, QC G0W 1C0
Fax: (418) 923-2073
Courriel : hrgent@cscree.qc.ca**

S.V.P., indiquez le no. de concours: WASW-3697

Notez que tous les documents soumis doivent être en format PDF.

DATE D'AFFICHAGE:

Le 15 septembre 2020

FIN D'AFFICHAGE:

Le 28 septembre 2020
17 H 00

Dans ce texte, le masculin inclut le féminin.